
 

Storøen Velforening 
 

Årsberetning for 2011/12 
 

Styret har i perioden hatt følgende sammensetning: 

 

Helge Wettre   leder 

Steinar Schou   nestleder 

Ellen Skrolsvik Sandli  kasserer 

Finn-Arne Øvern  sekretær  

Unni Boberg   styremedlem 1 

Arvin Evenrud   styremedlem 2 

 

Kristian Hartvig Knutsen rodeleder rode 1 

Pål H.Berntsen  rodeleder rode 2 

Jarle Nordby   rodeleder rode 3 

Jan Arild Sjøwall  rodeleder rode 4 

 

Kristin Eknes  Revisor 

 

Valgkomité: 

Trygve Angvik 

Elisabeth Reinertsen 

 

 

Styremøter 

Det er avholdt fem styremøter i perioden.     

 

Vann og kloakk 

Gjennomføringen av vann- og avløpsløsning for hyttefeltet er ferdig gjennomført fra SVAL’s 

side. SVAL skal nå oppløses. Styret går inn for at ansvar for drifting av 3 pumpestasjoner som 

kommunen ikke drifter og oppføling av inngåtte B-kontrakter skal overføres til Velforeningen. 

Saken skal opp som eget punkt på årsmøtet 2012.  

SVAL har i hele perioden holdt styret løpende orientert om sitt arbeid og har deltatt på alle 

styremøter. 

 

Reguleringssaken 

 

Arbeidet med ny reguleringsplan har pågått også denne perioden. Siste utkast ble oversendt 

medlemmene etter forrige årsmøte.  

 

Omforent forslag ble før sommerferien 2011oversendt kommunen for behandling der. 

Fylkesmannen la inn innsigelse mot planen. Den gikk i hovedsak på foreslått mønehøyde. Vi 

gikk, i samråd med Hole kommune og for å få fortgang i godkjenning, inn for å redusere 

denne fra 7 til 6 meter. Midt i mai kom innsigelse også på dette, i tillegg til at fylkesmannen nå 

også har innsigelse mot det foreslåtte areal på 130m². Styret forfølger saken videre. Siste 

oppdatering kommer på årsmøtet. 



 

 

 

Oppmåling av tomtene 

Styret fikk av siste årsmøte i oppdrag å sette i verk offisiell oppmåling av tomtene. 

Billigste og beste måte å gjennomføre dette på viste seg å være gjennom 

Jordskifteretten. Det er gjennomført ”oppmålingsdugnader” for å forberede den 

oppmåling som skal gjennomføres – som begynner/begynte før pinse. Sluttresultatet 

vil være tinglyste tomtegrenser for alle. 

 

Bruksnummer 

Eirik Nørgaard tok initiativ til at bygslingstomter kunne få eget bruksnummer. Dette er 

et prosjekt som av naturlige årsaker må håndteres av grunneier. Det vil for de som har 

meldt interesse bli gjennomført i løpet av våren/sommeren.  

 

Ny tomt  

Eirik Nørgaards plan om en ny tomt 0D - ligger inne i forslag til ny reguleringsplan – uten 

innsigelser. Spørsmålet om eventuell endring av adkomstveier fra parkeringsplass og inn i 

rode 2 og 3 er tatt opp med berørte naboer til 0D. 

 

Kjøp av tomter 

Det er ikke solgt flere tomter det siste året. Det er fremdeles 13 av våre medlemmer som er 

selveiere.     

 

Dugnader 

Det er avholdt 2 dugnader. 

 

Fellesplassen 

Fellesplassen Nøysomheten gjenoppstår nå etter at vann-og kloakkarbeidene er gjennomført. 

Den ble også brukt i forbindelse med avvikling av årets Påsketramp. 

 

Ny webside – www.storvel.no 

Styret følger opp nødvendig informasjon til medlemmene på de nye websidene. Unni Boberg 

er redaktør for sidene og kan kontaktes på red.storvel@gmail.com. Revidert telefon- og 

adresseliste og styrets sammensetning sendes ut sammen med referat fra årsmøtet, som før.  
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